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Onderwerp : PMD containers Waardlanden 

 

We zijn met een aantal inwoners in gesprek gekomen aangaande de PMD containers op 

onder andere de Juliana van Stolbergstraat. Deze zijn door Waardlanden weggehaald. 

Hier breng ikzelf altijd mijn glas weg en weet dat daar inderdaad een PMD container heeft 

gestaan (Rechtsachter, zie foto). Op de foto kunt u zien dat deze is vervangen voor een 

restafvalcontainer. 

Daarbij is er veel onvrede bij inwoners omtrent het nieuwe afvalbeleid. 

 

Een inwoonster heeft hier contact over gehad met Waardlanden. Waardlanden geeft aan 

deze PMD containers inderdaad te hebben vervangen voor een restafvalcontainer. 

De reden is, dat is gebleken bij buurgemeentes de inwoners hun restafval in de PMD 

containers gooien. Hiermee ontlopen ze stortkosten. Waardlanden heeft daarom de PMD 

containers laten vervangen door restafvalcontainers. Daarbij, vooruitlopende op de beslissing 

van de Raad, geven ze aan dat deze inwoners een gehalveerd tarief gaan betalen ten 

opzicht van laagbouw. De bedoeling is dat het PMD afval later wordt gescheiden van het 

restafval. 

 

Zowel inwoners, maar ook wij als Raad zijn niet op de hoogte gebracht van deze 

beleidsverandering. Sowieso vinden wij de communicatie naar inwoners betreft Diftar 

ondermaats. Hierdoor is er ons inziens veel onduidelijkheid en vooral onvrede. 

 

Onze fractie wil u daarom de volgende vragen stellen: 

 

• Waarom is dit niet gecommuniceerd? 

• Als dit bij buurgemeentes het geval is, waarom heeft u dit dan niet meteen in het 

beleidsstuk meegenomen wat de Raad heeft goedgekeurd (dd. 24 juni 2021)? 

Een doel van Diftar is, dat er door scheiding minder restafval ontstaat en er dus lagere 

kosten zijn betreft verbranding. Nu blijkt dus dat we de PMD bakken al jaren in gebruik 

hebben, maar ogenschijnlijk voor niets.  

• Kunt u aangeven wat het wisselen van de containers extra heeft gekost? 

• Wat zijn de extra kosten van het nascheiden? 

Door het nascheiden van de hoogbouw en het gebruik van PMD containers bij de laagbouw 

en de kliko’s voor de buitengebieden, wordt ook het afhaalproces een stuk complexer lijkt  



 
 

ons. Er zal nu separaat een auto van Waardlanden naar de hoogbouwcontainers moeten ten 

opzichte van de rest.  

• Hoe gaat u deze verschillende methodes behandelen met het ophalen en verwerken? 

• Kan het nu zo zijn dat alle PMD en restafval door elkaar heen wordt opgehaald? 

• Zo ja, wat is dan het nut van scheiden? 

• Door deze extra kosten gaan inwoners straks wellicht meer betalen dan de bedoeling 

is. Hoe gaat u dit uitleggen? 

Zoals hierboven aangegeven zijn wij niet te spreken of de algehele communicatie richting 

inwoners. Inwoners denken dat ze nu veel meer gaan betalen en het is hun niet duidelijk 

hoe de kosten zullen zijn. Het verstrekken van duidelijke informatie vinden wij belangrijk. Dit 

hebben Arie de Rooij en ik ook aangegeven in het gesprek met de vakambtenaar van de 

gemeente, eerder dit jaar. 

• Wat gaat u te doen de onduidelijkheid en de onvrede bij inwoners op te lossen? 

• Was het al de bedoeling om 2 milieucoaches in dienst te nemen, of is dit ontstaan 

doordat mensen hun afval op straat stortte? 

• Als dit later is ontstaan, dan houdt dit in dat ook hierdoor de kosten fors zullen 

stijgen, hoe kijkt u hiernaar? 

 

Graag vernemen wij de beantwoording binnen de daarvoor vastgestelde termijn. 

 

 
Met vriendelijke groet, 
 
 

 
Paul Hoogstraten 
Namens de Transparante partij voor Algemeen Belang (T@B) 


